
ALI BO POSTAL PARTIZAN NARODNI DOM BREZDOMEC?

Zeleni pas ali sporni Kolizej
Nl kaj, duhovl so razburkanl kot že dolgo ne. DeJ-

stvo, da se mora Partlzan Izselltl Iz stavbe Narodnega
doma ozlroma narodne galerlje, Je tu. Nemogoče Je,
da bl zakladnlca slovenske likovne umetnostl še
naprej »skrlvala« dragocene umetnlne v neprlmernlh
skladlščlh In sploh delovala v uteanjenih razmerah.
Vprašanje, kam pa poslatl Partlzan, ostaja odprto.
Clani društva ao namreč protl temu, da bl vzell za
zamenjavo starl Kollzej, kl pa je trenutno edlna krat-
koročna rešltev.

Partizan deluje v Narodnem
domu že sto let. Za seboj ima
slavno sokolsko preteklost in za-«
vidljiv povojni razvoj, ko so se v
njem urili naši znameniti telo-
vadci; med tyimi Miro Cerar, do-
bitnik dveh olimpijskih medalj.
V telovadnici je velika gneča. V
njej so poleg Partizana še člani
Aikido kluba, akrobatski smu-
čaiji SK Olimpije, učenci sosed-
iye Sole, dijaki srednje ekonom-
ske in srednje zdravstvene šole.
To kaže, kako bi si Partizan že
davno moral najti večji in zrač-
nejši dom.

»Nove prostore so nam obljub-
Ijali že takoj po vojni in nas tola-
žili z obljubami vse do danes.
Pravzaprav smo bili pred dobri-
mi sedmimi leti že tik pred zdaj-
ci: zbrali smo denar, po natečaju
izbrali že projekt za novi dom, a
se je naglo vmešala stabilizacija
in zaustavila naš korak,« je razlo-
žila predsednica Minca Pavšek.

Tako ni bilo z novim domom
nič, pač pa so v mestu sprejeli
načrt za obnovo Kolizeja, po ka-
terem naj bi v tej nekdenji ko-
njušnici iz avstroogrskih časov
našel svojo telovadnico tudi Par-
tizan.

»Jasno je, da se Partizan mora
izseliti, kar pa seveda ne pomeni,
da bo postavljen pred vrata. Koli-
zej je potrebno tako obnoviti, da
bo novo telovadišče zares sodob-
no in primema zamenjava,« je v
imenu občine povedal Albin.
Vengust. »Načrtovalci so prepri-

čani, da se bo Kolizej dalo urediti
tako, kot je treba. Seveda pa želi-
mo, da se s Partizanom o vsem
tem pogovorimo na podlagi argu-
mentov in ne le na podlagi ču-
stev in z že vnaprej odklonilnim
odnosom.«

Člani Partizana imajo namreč
veliko pripomb na račun stare
zgradbe; da je v njej premalo pro-
stora, da je telovadnica premajh-
na in neprimerna za igre z žogo,
da je v Kolizeju premalo zračno-
sti, premalo svetlobe, da ni pove-
zan z odprtim telovadiščem, da je
vprašljivo sožitje z drugimi upo-
rabniki Kolizeja. Vse to in še več
so našteli na izrednem zboru
članstva in kategorično zahtevali
novi dom. Tega naj bi postavili
na letnem telovadišču, češ, da bi
to stalo manj kot obnova starih
nefunkcionalnih zidov. Rečeno je
bilo tudi to, da gre za najbogatej-
šo občino y Slovenijo z najbolj
revnimi objekti za telesno kultu-
ro v Sloveniji, s čemer so hoteli
poudariti, kako bi se vendarle
moral najti denar za novi dom. A
tu bi naleteli na zavarovani zeleni
pas, kar bi najbrž ponovno razbu-
rilo duhove, čeprav to ne bi bila
prva tovrstna kršitev, namreč po-
zidava zelenega pasu, v Loub-
Ijani.

Nekateri trdijo, da bo Kolizej
samo začasna rešitev. A kaj, ko
takšnim začasnostim nihče več
ne verjame; prevečkrat so začas-
ne rešitve postale stalne. Pa še
nekaj: z ureditvijo telovadnice bi
Kolizeja še vedno povsem ne re-
šili in bi spet dobili le napol nare-
jen izdelek. Kolizej pa je tako
»vroč« in tako problematičen, da
bi ga morali enkrat za vselej te-
meljito obnoviti, če bi hoteli, da
bi bil v čast in ne v sramoto naši
občini.

Če pod vsem temN potegnemo
črto, postane zadeva še bolj za-
motana in najbrž se bodo ob
vprašanju Kolizej ali novi dom še
lomila kopja.
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